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§ 22   

Övriga frågor 

Therese Carlborg (M) ställde fråga till förvaltningen om det 

kommande ungdomsrådet. Finns det riktlinjer, struktur och vilka 

mandat har rådet? 

 

Stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt svarade att förvaltningen 

kommer att återkomma till nämnden längre fram om hur planen 

för hur ungdomsrådets uppdrag inklusive riktlinjer och mandat 

ser ut.  

 

Vidare ställde Therese Carlborg (M) fråga om när 

omorganisationen inom förvaltningen kan ske nu när ny 

stadsdelsdirektör är utsedd. 

 

Maria Antonsson (MP) svarade att den nya direktören troligen 

kommer att tillträda den 1 februari 2016. 

 

 

Inkomna skrivelser från nämnden 
 
Skrivelse från Therese Carlborg m.fl. (M) och Mimmi Deljerud 

Engholm (FP) om verksamheter på entreprenad och 

upphandlingsprocesser. 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


